

# Part 1

- ▶ When you think about your child, what are your primary concerns for them?
- ▶ 当你想到你的孩子时，你最关心的是什么？
  
- ▶ When you stand in your child's shoes, what are their primary concerns right now? Where might they be struggling?
- ▶ 当你站在你的孩子的处境思考时，他们现在最关心的是什么？他们可能在哪里有挣扎？

# Part 1

- ▶ What can you do to make them feel supported, safe?
- ▶ 你能做些什么使他们感受到支持和安全？
  
- ▶ What do you think of the gospel framework Jesus offers? What are some of your questions?
- ▶ 你如何看待耶稣所提供的福音？你有什么疑问？

# Part 2

- ▶ What are some core values of your family? What are some of your family values and interests, activities, that are unique to our family?
- ▶ 什么是你们的家庭核心价值？什么是你们的家庭价值观和兴趣，活动，是对你们的家庭来说是独一无二的？
- ▶ Where do you and your children have common ground? How can you do foster that common ground?
- ▶ 你和你的孩子在哪里有共同点？ 你如何培养这个共同点呢？

# Part 2

- ▶ What are some defining characteristics of your child(ren)? How can you develop these characteristics?
- ▶ 你的孩子有什么特点？ 你如何发展这些特点？
  
- ▶ How can you see the Christian faith as an asset to a developing child?
- ▶ 你如何在一个发展中的孩子以基督的信仰看作是资产？

# Part 3

- ▶ What has helped you cope with the demands of adult life?
- ▶ 什么可以帮助你应付成人生活的需求？
  
- ▶ What do you hope to pass onto your children about how to be an adult in today's world?
- ▶ 你希望传承给你的孩子什么？
  
- ▶ Does your family have ultimate rest in Jesus?
- ▶ 你的家人在耶稣里有最终的安息吗？